Proposed Outline for IB Network Information Day: May 24th 2005

8.30am-9.00: Registration of participants/Welcoming performance

9.00-9.20: Welcome Speech and Overview of the agenda for today.

*Session One
Job-Alike Groups:

9.20-10.45: 

· Schools currently implementing or authorized to teach the PYP to meet and discuss the issues facing their schools.(Room 107)

· Schools currently implementing or authorized to teach the MYP to meet and discuss the issues facing their schools.(Room 106)

· Schools currently implementing or authorized to teach the IB Diploma to meet and discuss the issues facing their schools.(Room G01)

*Those participants who are a part of schools or organizations who are not implementing any IB programs are invited to attend these Job Alike groups as audience members in order to ascertain the types of issues that face those schools who have more experience with the programs.

10.45-1100: Morning Break
Session Two

Job Alike Groups:

11.00-12.30

· Schools currently implementing or authorized to teach the PYP to establish an agenda of meeting times and places for such meetings to take place and to decide on areas they wish to focus and share with regards to the PYP in Hong Kong.(Room 107)

· Schools currently implementing or authorized to teach the MYP to establish an agenda of meeting times and places for such meetings to take place and to decide on areas they wish to focus and share with regards to the MYP in Hong Kong.(Room 106)

· Schools currently implementing or authorized to teach the IB Diploma to establish an agenda of meeting times and places for such meetings to take place and to decide on areas they wish to focus and share with regards to the IB Diploma in Hong Kong.(Room G01)

Lunch

12.30-2:00
Session Three(All to be held in Room G01)

1.30-2.30: An Overview of the IB: Its History Structure and growth worldwide.

2.30-3.30: An overview of the three IB Programs
3.30-3.45: Afternoon Break

Session Four

3.45-4.15: Common issues that face IB schools from the beginning.
4.15-4.50: Question and Answer Session for Participants.

4.50-5.00: Closing Speech
2005年5月24日IB資訊日之安排
8.30 - 9.00: 入場登記及迎賓表演

9.00 - 9.20: 致歡迎辭及宣佈當天的時間安排
*第一節
小組討論：
9.20 - 10.45: 

· 現己實行或獲授權教授PYP課程之學校互相討論學校所面對的問題。(107號房)
· 現己實行或獲授權教授MYP課程之學校互相討論學校所面對的問題。(106號房)
· 現己實行或獲授權教授IB Diploma課程之學校互相討論學校所面對的問題。(G01號房)
*一些未實施IB課程的學校代表，可自由選擇小組旁聽，從而取得更多來自實行IB課程的學校的意見和經驗，以及他們所面對的問題。
10.45 - 11:00: 小休
第二節
小組討論：
11.00 - 12.30:

· 由現已實行或獲授權教授PYP課程之學校共同制定議程，內容圍繞香港的同工想討論的關於PYP的問題以及意見分享。同時，為日後的會議時間和地點作出安排。(107號房)
· 由現已實行或獲授權教授MYP課程之學校共同制定議程，內容圍繞香港的同工想討論的關於PYP的問題以及意見分享。同時，為日後的會議時間和地點作出安排。(106號房)
· 由現已實行或獲授權教授IB Diploma課程之學校共同制定議程，內容圍繞香港的同工想討論的關於IB Diploma的問題以及意見分享。同時，為日後的會議時間和地點作出安排。(G01號房)

*(((  2.30 – 2:00: 午膳時間

第三節
2:00 - 2.30: IB的概述──歷史結構以及在世界各地的發展
2.30-3.30:  IB課程的概述(PYP,MYP及IB Diploma)
3.30-3.45: 小休
第四節
3.45-4.15: 興辦IB學校初期所遇到的普遍問題
4.15-4.50: 答問環節
4.50-5.00: 閉幕辭
